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Tisztelt Választóm!
Hetényi István vagyok a 4 sz. választó-

kerület  önkormányzati képviselõje, és a
2006. október 1-i helyhatósági választások
képviselõ-jelöltje. Kérem szánjon rám né-
hány percet idejébõl, olvassa el ezt a né-
hány sort, melyben számot adok munkám-
ról, amit a városért, választókerületemért és
egyben az Ön érdekében végeztem, de
mondhatnám azt is, hogy „mérlegen a négy
évem”.

1949-ben születtem Miskolcon, a család
1955 óta él Szarvason. Édesapám fõiskolai
tanár, édesanyám az ÖKI beruházási elõ-

adója volt, nõvérem háziorvos. Feleségem Magdolna üzemmérnök.
Fiunk történész, történelem tanár. Leányunk a szarvasi Tourinform
Iroda vezetõje. Alap-közép és felsõfokú, illetve egyetemi tanulmá-
nyaimat Szarvason és Debrecenben végeztem. Diplomás agrármér-
nökként a szarvasi DATE Mezõgazdasági Fõiskolai karán agrárgaz-
daságtant és vállalkozások gazdaságtanát tanítottam több mint két
évtizeden keresztül.

A késõbbiekben kis és középvállalkozásokban dolgoztam ügyve-
zetõként.

1996-ban az FKGP szarvasi szervezetének elnöke és a Békés Me-
gyei Szervezet alelnöke, majd 1998-tól Szarvas város alpolgármeste-
re lettem. 2002. évtõl az Idegenforgalmi Bizottság elnökeként és a 4
sz. választókörzet megválasztott képviselõjeként végzem munkámat.
Négy éven keresztül a Körös-szögi Kistérségi Területfejlesztési Tár-
sulás elnökeként képviseltem a térséget a Békés Megyei Területfej-
lesztési Tanácsban, 2000-tõl a Körös-szögi Kht. ügyvezetõ igazgató-
jaként tevékenykedem Szarvas város és a kistérség fejlõdésének elõ-
mozdításáért. A mintegy 8 éves képviselõi tevékenységemet tekintve
sok minden történt városunkban és választókörzetemben. Mivel elsõ-
sorban idegenforgalom, környezetgazdálkodás és oktatás területén
láttam el feladataimat, így elsõsorban ennek eredményeirõl szeret-
ném Önt tájékoztatni.
· Kezdeményeztem a falugazdász hálózat kialakítását szarvasi köz-

ponttal, mely mind a mai napig szolgálja az itt élõ, mezõgazdaság-
gal foglalkozó kis és középvállalkozókat.

· Megszerveztük és megalakítottuk a 3 fõs mezõõri szolgálatot, elsõ-
sorban a külterületen élõ lakosok értékeinek védelmére.

· 2002 év elejére befejezõdött a Körös-holtág szarvasi, mintegy 5
km-es szakaszának mederkotrása, mely jelentõsen javította a víz
minõségét elsõsorban a városi frekventált üdülõövezetben.

· A Körös-szögi Kht. 2000. évi létrehozásával, ügyvezetõként lehe-
tõség nyílt elsõsorban Szavast, de az egész kistérséget érintõ fej-
lesztési programok, mint a kistérségi területfejlesztési, idegenfor-
galmi és hulladékgazdálkodási koncepciók elkészítésére, valamint
az „Ipari park” cím elnyerésének pályázati kidolgozására.

· A horgászegyesületek és a Körös-szögi Kht. kezdeményezésére
2001. évre a város megszerezte a Körös-holtág vízterületének /105
ha/15 évre szóló 18 MFt érékû halászati bérleti jogát. Évente 250-
300 q õshonos halfajok rendszeres telepítésével szolgáljuk a hor-
gászok /1600 fõs egyesületi tagság/ népes táborát.

· Támogattam és segítettem az Ifjúsági tábor és a Vizi-sporttelep fej-
lesztését, az új magánszálláshelyek létrehozását a Megyei Terület-
fejlesztési Tanácsban.

· Kezdeményeztük az Érparti szõlõk, Szentesi úti, Körös-völgyi Ke-
rékpárutak, illetve a Körös-holtág gátjain (szivornyasori, mótyói)
megépült utak beruházásait pályázati formában.

· Elkészítettük a Tourinform Iroda Körös-szögi kistérségi turisztikai
kiadványcsaládját.

· Megszerveztem kollégáimmal 2001. évi IV. Nemzeti Lovas Feszti-
vált és a 2005. évi III. Lovas Világtalálkozót.

· Továbbra is szervezzük az augusztus 20-i Szent István napi Ha-
lászléfõzõ és Horgászversenyeket.

· Kezdeményeztem és támogattam a Rákóczi út és a Markovitz utcák
teljes felújítását.

· Lakossági kérésnek eleget téve kezdeményeztem a Zrinyi utcai ön-
kormányzati bérlakások bekerítését, illetve megépítését

· Támogattam a Szlovák Iskola, a Szlovák Önkormányzat és a Vajda
Péter Gimnázium felújítását, bõvítését.

Terveim között szerepel:
· A Fõtéri Általános Iskola teljes felújításának támogatása
· A Bocskai utca útépítésének folytatása, Széchenyi utca felújítása
· Komplex Körös-holtág program elkészítése
· A Körös-holtág mederkotrási munkáinak folytatása
· A Körös-holtág turisztikai fejlesztésének (HAKI-híd átépítése, Pe-

tõfi u.-i Zagytározó rekultivációja, Arborétum út kiépítése a mezõ-
túri útig, Városi Strand és Üdülõ,  Kacsa-tó, Történelmi Emlékút
kerékpáros útja) megvalósítása

· A Körös-holtág halállomány-telepítésének fokozása, szaporítása,
horgászhelyek kialakítása, a horgászturizmus fejlesztése érdekében.
Tisztelt Választóm!
Ez úton is szeretném megköszönni, hogy észrevételeivel, kérésé-

vel, tanácsaival segítette tevékenységemet. Amennyiben elégedett volt
munkámmal, kérem, szavazatával  támogassa képviselõvé választá-
somat a 4 sz. választókörzetben.

Tisztelettel:                                          Hetényi István
a 4 sz. körzet képviselõjelöltje

Tisztelt Választópolgáraim!
Galambos Imre vagyok, az 5. sz. válasz-

tókerület önkormányzati képviselõje, az
önkormányzat Mezõgazdasági és Környe-
zetvédelmi Bizottságának elnöke, s egy-
ben a 2006. október 1-i helyhatósági vá-
lasztások képviselõjelöltje az 5. számú vá-
lasztókerületben.

Nõs vagyok, a feleségemmel együtt
nyugdíjas. Egy gyermekünk van, õ is
Szarvason lakik és dolgozik, fogszakor-
vos. Növényvédelmi mérnöki és vízren-
dezési szakmérnöki diplomával rendelke-

zem.
Kérem, szenteljen néhány percet az alábbi néhány sorra, mely-

ben számot adok arról a munkáról, amelyet a választókerület és az
Ön érdekében végeztem.

Elöljáróban szeretném tájékoztatni arról, hogy a város pénzügyi
helyzetére tekintettel ebben a ciklusban nem volt képviselõi ala-
punk, tehát nem állt rendelkezésünkre olyan összeg, amit saját
választókörzetünkben költhettünk volna el. Ennek ellenére sok
minden történt a körzetben, a négy év hosszú, emlékezzünk együtt.

Legfontosabbnak azt tartottam, hogy a körzetben lakók bizton-
ságos közlekedési feltételein javítsak. Ennek érdekében az elmúlt
ciklus alatt az itt lakók által legjobban igénybevett alábbi létesít-
mények kerültek megvalósításra, ill. felújításra:
– Befejeztük a Mótyói út építését, melynek összes költsége meg-

haladta a 100 millió forintot.
– Megépítettük a Szentesi út melletti kerékpárutat, melynek költ-

sége 130,1 millió forint.
– Felújítottuk a Vágóhíd úti mûutat a 44-es út és a Gárdonyi utca

között 55,7 millió forint költséggel.
– Teljes hosszában megépítettük ill. felújítottuk a Liszt F. úti

mûutat, melynek költsége 40 millió forint.
– Kiépítettük a Kazinczy F. utcában a közvilágítást.
– Befejeztük a Liszt. F. utcai térség csapadékvíz elvezetését.
– A Szentesi  úti  lakóparkot bekapcsoltuk a városi

autóbuszközlekedésbe.
– Két korszerû buszvárót telepítettünk a Vágóhíd és Gárdonyi

utcában.
– A mezõgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnökeként

aktívan részt vettem az utóbbi idõben rendszeresen jelentkezõ
ár- és belvíz elleni védekezésben, valamint a helyi védelmi
munkabizottság tagjaként a tavaszi belvízvédekezésnél közre-
mûködõ szervezetek ( Vízügyi Igazgatóság, Vízgazdálkodási
Társulat, F.M. Hivatal) munkájának összehangolásában. A Szar-
vas-Szentandrási holtág üzemeltetését is ellenõriztem. Elsõd-
leges, alapvetõ cél és érdek volt a bel- és külterületi értékek
védelme. Az ún. zártkerti területek csatornázatlansága miatt itt
még sok tennivaló maradt.

Bemutatkoznak a Polgári Összefogás Szarvasért
Választási Szövetség képviselõjelöltjei


